
Wegen in Pekela in slechte staat: ‘Onderhoud verder uitstellen is niet acceptabel

De gemeente Pekela moet tonnen uittrekken om wegen en voetpaden weer op het juiste

onderhoudsniveau te krijgen. Pekela trekt dit jaar al 500.000 euro uit, volgend jaar nog eens 500.000

euro én er moet structureel elk jaar 180.000 euro bij.

‘Technisch gezien is het verder uitstellen van dit onderhoud niet acceptabel’, staat in een rapport over

de staat van de wegen in Oude, Nieuwe en Boven Pekela.

Volgens het rapport gaat het om ‘onderhoud dat al eerder uitgevoerd had moeten worden’. Vooral de

zogenaamde ‘elementenverhardingen’ verkeren in slechte staat. Daarmee wordt gedoeld op de

bestrating in de gemeente, zoals tegels, stoepen en klinkers.

Uit het rapport: ‘Dit alles is het gevolg van het gevoerde beleid van de afgelopen jaren. Daarin is

ervoor gekozen om het beschikbare budget te gebruiken om asfaltwegen op peil te houden en

kapitaalvernietiging te voorkomen, ondanks dat dit ten koste gaat van de elementenverhardingen.’

Volgens het rapport verkeert zestien procent van alle bestrating in Pekela in ‘zeer lage’ kwaliteit.

De gemeente balanceert altijd al op een koord als het aankomt op de kwaliteit van de wegen. De

politiek heeft afgesproken dat de wegen worden onderhouden op ‘C-niveau’. Dat is, zoals Pekela zelf

omschrijft, ‘aan de onderkant van verantwoord wegbeheer’.

Pekela zet ook te weinig geld opzij om het wegennetwerk goed te onderhouden. Voor ‘klein

onderhoud’ heeft Pekela een potje van 27.000 euro per jaar. Volgens de inspecteur moet dat bedrag

minimaal 118.000 euro per jaar zijn.

Bij een beperkt budget horen ook bepaalde keuzes, zo is in Pekela de gedachte. Omdat de gemeente

niet alle wegen maximaal kan onderhouden, heeft zij besloten dat landbouwwegen in een slechtere

staat mogen verkeren.

De inspectie daarover: ‘Hier wordt het minimale gedaan om deze in stand te houden. Hier wordt meer

schade toegelaten.’ De gemeente heeft elf wegen aangewezen waar dit geldt.

Burgemeester Jaap Kuin schrikt niet zo van de conclusies. 'We staan er niet beroerd voor. Het asfalt

is redelijk in orde, vooral de stoepen zijn de komende jaren hier en daar aan renovatie toe. Dat

hadden we al een beetje in het snotje. Deze situatie is totaal niet te vergelijken met die van de

bruggen.'

Kuin vervolgt: 'Wij zijn er niet van geschrokken, maar we zijn ook niet blij. We zijn gewoon aan

onderhoud toe. Dat is nu alleen geen goed moment, omdat er glasvezel wordt aangelegd. Dan gaan

de stoepen steeds open. Zodra dat klaar is, kunnen we dat stap voor stap aanpakken.'

Op dinsdag 7 mei spreekt de gemeenteraad over de situatie.


